

## شركة إسمنت عثر الأسميع) Oman Cement Company (S.A.O.G)

P.O. Box 560 Ruwi, Postal Code 112, Muscat, Sultanate of Oman, Tel.: (968) 24437070 Fax: (968) 24437777 C.R. No.: 1/06123/2 E-mail: admin@omancement.com Website: http://www.occ.om Member Arab Union for

Cement and Building Materials VATIN: OM110000466X

ص.ب: ٥٠، روي الرمز البريدي ١١٢ مسقط، سلطنة عمان هاتف : ، ٢.٧٠٤ (٩٦٨) فاكس : ١٩٦٨) ٢٤٤٣٧٧٧ (٩٦٨) س.ت رقم : ١٩١٦/١٠/١ /١ البريد الإلكتروني : admin@omancement.com المروقع على الشبكة : http://www.occ.om عضو الاتحاد العربي للاسمنت ومواد البناء



التاريخ: 17 مارس 2025 م

الأفاضل: مساهمي الشركة المحترمون تحية طيبة و بعد،،،

الموضوع: الإفصاح عن قائمة المترشحين لعضوية مجلس إدارة شركة إسمنت عمان

تود شركة أسمنت عمان ش.م.ع.ع إفادة مساهميها الكرام بقائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة وذلك لانتخاب أربعة أعضاء لملء المراكز الشاغرة في مجلس إدارة الشركة خلال اجتماع الجمعية العامة العادية والذي سيعقد بتاريخ 20 مارس 2025 م

الفاضل/حارث بن عبيد العسائي (مستقل)

موظف متخصص في القطاع الدكومي يتمتع بخبرة 13 عاما في الأمن الداخلي قسم السيد الغساني حاصل على درجة البكالوريوس في هندسة الكمبيوتر والشبكات من كلية الشرق الأوسط في السيب ، عمان طوال حياته المهنية ، تقدم عبر التسلسل الهرمي المهني ، واكتسب خبرة واسعة في قيادة الفريق ، وإدارة المشاريع ، وحل المشكلات ، والتدريب ، وإدارة الشبكات وصيانتها

-الفاضل /سالم عبدالله الحجرى (غير مستقل)

المهندس سالم عبد الله الحجري خبيرٌ متميزٌ في تكنولوجيا الأسمنت، ويتمتع بسجلٍ حافلٍ بالإنجازات في قيادة شركة الأسمنت عمان إلى أعلى مستويات التميز في الجودة والكفاءة خلال فترة توليه منصب الرئيس التنفيذي. وقد ساهم في نمو الشركة من طاقة إنتاج أسمنت تبلغ 0.6 مليون طن سنويًا إلى مستواها الحالي البالغ 3.6 مليون طن سنويًا. وقد ساهم في قيادة فريق إدارة الشركة في تبني أفضل المعايير المعمول بها في هذه الصناعة. وكان له دورٌ محوريٌ في صياغة استراتيجية الشركة ورؤيتها ورسالتها. وقد مثّل الشركة في العديد من المحافل الوطنية والدولية، وهو عضوً في مجلس إدارة شركة موندي عُمان ذ.م.م.، والاتحاد

Date: 17th March 2025

#### Dear Distinguish Shareholders

After compliments,

# Subject: Disclosure of the List of Nominees for the membership of the Board of Directors of Oman Cement Company

Oman Cement Company wants to inform its respected shareholders about the list of nominees for the election of four members to fill vacant seats on the Board of Directors during the ordinary general meeting dated 20<sup>th</sup> March 2025.

#### - Mr. Harith Obaid Al Ghassani (independent)

A dedicated government sector employee with 13 years of experience in the Internal Security Department. Mr. Al Ghassani holds a Bachelor's degree in Computer Engineering & Networks from Middle East College in Seeb, Oman. Throughout his career, he has progressed through the professional hierarchy, gaining extensive expertise in team leadership, project management, problem-solving, training, and network administration & maintenance.

## - Mr. Salim Abdullah Al-Hajri (non-independent)

Eng. Salim Abdullah Al Hajri is a Cement Technologist par excellence and has an outstanding record of achievement in leading OCC to the highest levels of excellence in quality and efficiency during his tenure as CEO. He has been part of the growth of OCC from a 0.6 mtpa cement production capacity to the current level of 3.6 mtpa. He has provided leadership to the OCC management team in adopting the best standards set for the industry. He has been instrumental in formulating OCC's strategy, its vision and mission.











## Oman Cement Company (5.A.o.g)

P.O. Box 560 Ruwi, Postal Code 112, Muscat, Sultanate of Oman, Tel.: (968) 24437070
Fax: (968) 24437777
C.R. No.: 1/06123/2
E-mail: admin@omancement.com
Website: http://www.occ.om
Member Arab Union for

Cement and Building Materials VATIN: OM110000466X

ص.ب: ٥٠، روي الرمز البريدي ١١٢ مسقط، سلطنة عمان هاتف : ٧.٧ ٢٤٤٣ (٩٦٨) فاكس : ٩٦٨) ٢٤٤٣٧٧٧٧ س.ت رقم : ١٣٠ ١١٦ /١ /١ /١ البريد الإلكتروني : admin@omancement.com الموقع على الشبكة : http://www.occ.om عضو الاتحاد العربي عضو الاتحاد العربي



He has represented OCC at various national and international forums and is a Member of the Board of Directors of associate company, Mondi Oman LLC and Arab Union of Cement Producers. Mr. Al Hajri holds an OND in Mechanical and Electrical Engineering from City & Guilds General Engineering- Inverness Technical College, Scotland, UK and a Master of Business Administration (MBA) from The University of Hull, UK.

العربي لمنتجي الأسمنت. يحمل السيد الحجري شهادة زمالة عليا في الهندسة الميكانيكية والكهربائية من كلية الهندسة العامة في مدينة وغيلدز - كلية إنفرنيس التقنية، اسكتلندا، المملكة المتحدة، وشهادة ماجستير إدارة الأعمال من جامعة هال، المملكة المتحدة.

#### -Mr. Abdullah Al Maamari (Independent)

previously served as Deputy Director at the Ministry of Defense Pension Fund, where he managed the foreign investment portfolio. He has valuable experience in evaluating and analyzing investments across local and international financial markets. Additionally, he has extensive experience in managing a diverse range of investment assets and in strategic asset allocation.

Currently, Mr. Abdullah is a Board Member of Al Maha Petroleum Products Marketing Co. SAOG and Oman Cement Company SAOG. He has previously served on the boards of various listed and private companies, as well as investment funds.

Mr. Abdullah holds a Bachelor's degree in Finance from Sultan Qaboos University and an MBA with a specialization in Finance from Franklin University, Ohio, USA.

Furthermore, Mr. Abdullah has completed specialized programs in leadership, financial management, and investment at international institutes of worldwide repute.

#### - Mr. Chen Qian (non-independent)

The Vice President and Chief Financial Officer of Huaxin Cement Co., Ltd. Prior to that, he has worked in various financial positions including Senior Auditor, Senior Consultant, and CFO for several companies. Mr. Chen Qian is a Chinese

### -الفاضل / عبدالله المعمري (مستقل)

شغل منصب نائب مدير الأستثمار بصندوق تقاعد وزارة الدفاع سابقا، حيث كان مسؤولًا عن إدارة محفظة الاستثمارات الأجنبية. كما يتمتع بخبرة واسعة في تقييم وتحليل الاستثمارات في الأسواق المالية المحلية والعالمية، إضافة إلى ذلك يملك خبرة طويلة في إدارة مختلف الأصول الاستثمارية والتوزيع الاستراتيجي للأصول.

حاليًا يشغل الفاضل/ عبدالله المعمري عضوية مجلس الإدارة في كل من شركة المها لتسويق المنتجات البترولية ش.م.ع.ع وشركة أسمنت عمان ش.م.ع.ع. كما تولى سابقًا عضوية مجالس إدارة العديد من الشركات المدرجة والخاصة والصناديق الاستثمارية.

يحمل الفاضل/ عبدالله المعمري درجة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس ودرجة الماجستير في إدارة الأعمال في تخصص المالية من جامعة فرانكلين، أو هايو، الولايات المتحدة الأمريكية.

كما حضر الفاضل عبدالله المعمري مجموعة من البرامج التخصصية في مجالات القيادة والإدارة المالية والاستثمار لدى العديد من المؤسسات الدولية ذات سمعة عالمية.

## -الفاضل/ تشان تشيان (غير مستقل)

نائب الرئيس والمدير المالي لشركة هواشين للإسمنت المحدودة. سبق له العمل في عدة مناصب مالية بما في ذلك مدقق واستشاري أول ومدير المالية في عدة شركات. الفاضل تشان تشيان هو محاسب عام معتمد صيني وعضو زمالة المحاسبة الإدارية العالمية المعتمدة. حاصل على درجة البكالوريوس في











## شركة إسمنت عثر الأسميع) Oman Cement Company (S.A.O.G)

P.O. Box 560 Ruwi, Postal Code 112, Muscat, Sultanate of Oman, Tel.: (968) 24437070 Fax: (968) 24437777 C.R. No.: 1/06123/2 E-mail: admin@omancement.com Website: http://www.occ.om

Website: http://www.occ.om
Member Arab Union for
Cement and Building Materials
VATIN: OM110000466X

ص.ب: ٥٠، روي الرمز البريدي ١١٢ مسقط، سلطنة عمان هاتف : ٧.٧٣٤٧ (٩٦٨) فاكس : ٩٦٨)٢٤٤٣٧٧٧ س.ت رقم : ١٩١٢/١٠/١/ البريد الإلكتروني : admin@omancement.com الموقع على الشبكة : http://www.occ.om عضو الاتحاد العربي للسمنت ومواد البناء



Certified Public Accountant and a Fellow Member of the Chartered Global Management Accountant. He holds a bachelor's degree in World Economics from Fudan University and a master's degree in business administration from the Anderson School of Business in the United States.

#### - Mr. Su Hao (Independent)

Hao Su is a partner in the Beijing and Hong Kong offices of Haiwen & Partners.

Hao advises mergers and acquisitions, private equity investment, project development to general corporate matters. Hao Su has more than 15 years of experience in legal services in Hong Kong, London and Beijing. Prior to joining Haiwen, Hao was a Beijing-based partner of a major international law firm.

#### - Mr. Adil Abdullah AL-Yafey (Independent)

Thirty three (33) year's experiences in technical fields and managerial level that consists of project management, leadership, maintenance activities, transformation and diversity. Vast experience in projects & maintenance activities of which in refineries (20 years) and airport facilities (13 years). Holding a position of Vice President technical services (VP TS) and responsible of seven main departments

#### - Mr. Wang Jiajun (non-independent)

born in December 1980. Master, senior Engineer. In 2003, he graduated from Wuhan University of Technology majoring in non-organic non-metal materials with a Bachelor's Degree of Engineering. In 2012, he graduated with a Master's Degree of Engineering in material engineering major from Wuhan University of Technology. From June 2003 to June 2006, he worked as a process design engineer in Wuhan Building Materials Industry Design and Research

الاقتصاد العالمي من جامعة فودان ودرجة الماجستير في إدارة الأعمال من كلية أندرسون للأعمال في الولايات المتحدة الأمريكية.

### -الفاضل / هاو سو شريك (مستقل)

في مكاتب هايوين وشركاه في بكين وهونغ كونغ. يقدم Hao المشورة بشأن عمليات الاندماج والاستحواذ والاستثمار في الأسهم الخاصة والمشاريع التطوير إلى المسائل العامة للشركات. يتمتع Hao Su بأكثر من 15 عاما من الخبرة في الخدمات القانونية في هونغ كونغ ،

لندن وبكين قبل أنضمامه إلى Haiwen ، كان Hao شريكا مقره بكين

من شركة محاماة دولية كبرى.

### -الفاضل/ عادل بن عبد الله اليافعي (مستقل)

ثلاثة وثلاثون (33) عاما من الخبرة في المجالات الفنية والمستوى الإداري التي تتكون من إدارة المشاريع والقيادة وأنشطة الصيانة والتحول والتنوع. خبرة واسعة في المشاريع وأنشطة الصيانة منها مصافي التكرير (20 سنة) ومرافق المطار (13 سنة). شغل منصب نائب الخدمات الفنية المقدمة (VP TS) ومسؤول عن سبعة (7) أقسام رئيسية

## -السيد وانغ جياجون (غير مستقل)

من مواليد ديسمبر 1980، ماجستير ، مهندس أول .تخرج من جامعة ووهان للتكنولوجيا بدرجة البكالوريوس في الهندسة في المواد غير العضوية غير المعدنية في عام 2003؛ تخرج من جامعة ووهان للتكنولوجيا بدرجة الماجستير في الهندسة في هندسة المواد في عام .2012من يونيو 2006، عمل كمهندس تصميم عمليات في معهد ووهان للتصميم الصناعي لمواد البناء . انضم إلى الشركة في يونيو 2006، وشغل منصب مدير قسم العمليات في الشركة ، ومدير قسم الهندسة ، ومدير قسم العمليات في الشركة ،











## Oman Cement Company (s.A.o.g)

P.O. Box 560 Ruwi, Postal Code 112, Muscat, Sultanate of Oman, Tel.: (968) 24437070 Fax: (968) 24437777 C.R. No.: 1/06123/2 E-mail: admin@omancement.com Website: http://www.occ.om

E-mail: admin@omancement.cor Website: http://www.occ.om Member Arab Union for Cement and Building Materials VATIN: OM110000466X ص.ب: ٥٦، روي الرمز البريدي ۱۱۲ مسقط، سلطنة عمان هاتف : ۷.۷۲۶ (۹۲۸) فاکس : ۹۲۸ (۹۲۸) س.ت رقم : ۱۳۱۲ (۱۳۰۱ /۱ البريد الإلكتروني : admin@omancement.com الموقع على الشبكة : http://www.occ.om عضو الاتحاد العربي عضو الاتحاد العربي



Institute. He joined Huaxin in June 2006 and successively served as Manager of the Process Manager Engineering Department, of Department, Head of Environmental Protection Technology Department, Operation & R & D Director, and General Manager of Environmental Protection Department. Since February 2021, he General Manager served as has Environmental Engineering BU and General Manager of New Materials BU. From August 2019 to April 2021, he was AVP of the Company. From April 2021, he became VP of the Company.

- Mr. Khamis Al-Subhi (Independent)

Khamis Al Subhi has over 18 years of technical and leadership experience in oil and gas exploration and production industry. He held several positions in Petroleum Development Oman (PDO) and Daleel Petroleum where he is currently working as development asset manager after development looking the planning, production and management of several oil fields in north Oman. He is renowned for his natural ability to bring teams together, building bridges to work collaboratively on a common goal. His key skills are: front-end development management, field development planning, reserve estimation and reporting, petroleum economics, project & study management. Khamis holds a master degree (MSc) in Reservoir Evaluation and Management (Heriot-Watt University, UK) and a bachelor degree (BSc) in Geophysical Sciences (Leeds University, UK).

High performer with proven track record of working well with multi- disciplinary and multi-cultural teams and stakeholders. Have over 30 years of solid experience in technical and business management in Oil and Gas, utilities, and cement manufacturing sectors.

التكنولوجيا البيئية ، ومدير العمليات والبحث والتطوير ، والمدير العام لشركة Huaxin Environmental والمدير العام لشركة Ltd. Engineering Co. الأن منصب المدير العام للشركة لقسم الهندسة البيئية والمدير العام لقسم المواد الجديدة من أغسطس 2019إلى أبريل 2021، شغل منصب مساعد نائب الرئيس للشركة . منذ أبريل 2021، شغل منصب نائب رئيس الشركة .

-الفاضل/ خميس الصبحى (مستقل)

يتمتع خميس الصبحي بخبرة فنية وقيادية تزيد عن 18 عاما في صناعة التنقيب عن النفط والغاز وإنتاجه. شغل العديد من المناصب في شركة تنمية نفط عمان (PDO) وشركة دليل للبترول حيث يعمل حاليا كمدير أصول تطوير ورعاية تخطيط وإنتاج وإدارة العديد من حقول النفط في شمال عمان. يشتهر بقدرته الطبيعية على الجمع بين الفرق معا ، وبناء الجسور للعمل بشكل تعاوني على هدف مشترك. مهاراته الرئيسية هي: إدارة تطوير الواجهة الأمامية ، وتخطيط تطوير الحقول ، وتقدير الاحتياطي وإعداد التقارير ، واقتصاديات البترول ، وإدارة المشاريع والدراسات. يحمل خميس درجة الماجستير في تقييم وإدارة المكامن (جامعة هيريوت وات، المملكة المتحدة) ودرجة البكالوريوس في العلوم الجيوفيزيائية (جامعة ليدز، المملكة المتحدة).











## شركة إسمنت عثم الن شرم.ع.ع) Oman Cement Company (5.A.o.c)

P.O. Box 560 Ruwi, Postal Code 112, Muscat, Sultanate of Oman, Tel.: (968) 24437070
Fax: (968) 24437777
C.R. No.: 1/06123/2
E-mail: admin@omancement.com
Website: http://www.occ.om

L-mail: admin@omancement.com Website: http://www.occ.om Member Arab Union for Cement and Building Materials VATIN: OM110000466X ص.ب: ٥٠، روي الرمز البريدي ١١٢ مسقط، سلطنة عمان هاتف : ٧.٧ ٢٤٤٣ (٩٦٨) فاكس : ٩٦٨) ٢٤٤٣٧٧٧٧ س.ت رقم : ٦١٦٣ / ١/ البريد الإلكتروني : admin@omancement.com لموقع على الشبكة : http://www.occ.om عضو الاتحاد العربي للسمنت ومواد البناء



#### - Mr. Xu Gang (non-independent)

He is the Vice President, General Manager of the Overseas Business of Huaxin Cement Co., Ltd. He holds a Master of Business Administration and also dual-Bachelor of Engineering and Corporate Finance. He has worked in

various management roles such as Business Unit Sales Director, Assistant Vice President Commercial, Procurement and Strategy. Prior to this he worked with Lafarge China as Safety Engineer, Technical Manager, Strategy Manager, Marketing Director, and Commercial Director.

### -Dr. Al-Muatasim Al-Mutairi (Independent)

Currently the Vice President - Head of Investment Banking for Sohar International Bank. Previously he was with Bank Muscat as Deputy Head of Central Banks and Banks - Commodities and Banks division. A dynamic, results-driven professional with extensive experience investment and portfolio management. Mr. Al Mutairi holds a PhD in Business Management (Corporate Governance and Risk Management) from University Tenaga Nasional, Malaysia, a Masters degree in Investments and Financial Management from University of East Anglia, Norfolk, UK. He also has a Bachelor in Business Administration (Finance) - Modern College of Business & Science (University of Missouri, USA).

### - Mrs. Najat Ali Al Lawatia (Independent)

(MEMBER) Ms. Najat Ali Al Lawatia has been a Director of the Oman Cement. She holds a Bachelor's degree in Accounting and has over twenty-eight years of professional experience spanning various fields, including accounting, financial management, investment management, and auditing. Her career is distinguished by active participation in numerous specialized training

### -الفاضل/ شو جانج (غير مستقل)

هو نائب الرئيس ومدير عام الأعمال الخارجية في شركة هواشين للأسمنت المحدودة. حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال وأيضا حاصل على درجة البكالوريوس المزدوجة في الهندسة وتمويل الشركات. عمل في عدة أدوار إدارية مثل مدير مبيعات وحدة الأعمال،

ومساعد نائب الرئيس التنفيذي لقسم الشؤون التجارية والمشتريات والاستراتيجية. قبل ذلك، عمل بشركة لافارج بالصين كمهندس سلامة، ومدير فني، ومدير الاستراتيجية، ومدير التسويق، والمدير التجاري.

### -الفاضل/المعتصم بن مصبح المطيري (مستقل)

يشغل حاليًا منصب نائب الرئيس - رئيس الخدمات المصرفية الاستثمارية في بنك صحار الدولي. شغل سابقًا منصب نائب رئيس البنوك المركزية والبنوك - قسم السلع والبنوك في بنك مسقط.

محترف ديناميكي وقائم على النتائج ولديه خبرة واسعة في إدارة الاستثمار والمحافظ الاستثمارية

حصل السيد المطيري على درجة الدكتوراه في إدارة الأعمال (حوكمة الشركات وإدارة المخاطر) من جامعة تيناغا الوطنية في ماليزيا، ودرجة الماجستير في الاستثمارات والإدارة المالية من جامعة إيست أنجليا، نور فولك، المملكة المتحدة. كما حصل على درجة البكالوريوس في إدارة الأعمال (التمويل) من الكلية الحديثة للأعمال والعلوم (جامعة ميسوري، الولايات المتحدة الأمريكية).

## -الفاضلة/ نجاة بنت على اللواتية (مستقل)

عضو بمجلس إدارة شركة اسمنت عمان، تحمل شهادة البكالوريوس في المحاسبة وتتمتع بخبرة مهنية تمند لأكثر من ثمانية وعشرين عاماً، شملت مجالات متنوعة من المحاسبة، الإدارة المالية، إدارة الاستثمار، والتدقيق. تميزت مسيرتها المهنية بالمشاركة الفعالة في العديد من الدورات التدريبية المتخصصة التي شملت المحاسبة والإدارة المالية وإدارة الاستثمار والتدقيق، ما عزز من خبراتها العملية.











## شركة إسمنت عثمان شورية Oman Cement Company (5.A.o.g)

P.O. Box 560 Ruwi, Postal Code 112, Muscat, Sultanate of Oman, Tel.: (968) 24437070
Fax: (968) 24437777
C.R. No.: 1/06123/2
E-mail: admin@omancement.com

Website: http://www.occ.om Member Arab Union for Cement and Building Materials VATIN: OM110000466X ص.ب: ٥٠، روي الرمز البريدي ١١٢ مسقط، سلطنة عمان هاتف : ٧.٧٣٤٧ (٩٦٨) فاكس : ٩٦٨)٢٤٤٣٧٧٧ س.ت رقم : ١٩١٢/١٠/١/ البريد الإلكتروني : admin@omancement.com الموقع على الشبكة : http://www.occ.om عضو الاتحاد العربي للسمنت ومواد البناء



courses in these fields, which have significantly enhanced her practical expertise.

Currently, she works as the General Manager of Finance and Investment Performance Monitoring at the Social Protection, Sultanate of Oman, where she plays a pivotal role in enhancing financial performance efficiency.

Additionally, Ms. Najat has contributed through her membership in several Boards of Directors of public and private companies. She is currently a member of the boards of Oman International Development and Investment Co. SAOG, Oman REIT Fund, and National Bank of Oman.

#### -Mr. Imad Al Salmi (Independent)

holds a Bachelor's degree in Economics from Sultan Qaboos University and is a Chartered Alternative Investment Analyst (CAIA). He has extensive years of experience in Alternative Investments, where he oversees a diversified multi-asset private equity portfolio. His expertise spans various sectors, allowing him to identify high-potential investments and contribute to strategic decision-making. Throughout his career, he has been actively involved in evaluating investment opportunities, managing risk, and optimizing portfolio performance to achieve sustainable growth. In addition to his leadership role, he serves as a board member for Al Omaniya Financial Services SAOG and a couple of unlisted companies.

Kind\_regards,

Zhu (aping \ Chief Executive Officer



تشغل حالياً منصب مدير عام المالية ومتابعة الأداء الاستثماري في صندوق الحماية الاجتماعية بسلطنة عُمان، حيث تلعب دوراً محورياً في تعزيز كفاءة الأداء المالي. إلى جانب ذلك، ساهمت نجاة اللواتية بعضويتها في العديد من مجالس إدارة الشركات العامة والخاصة. وهي الأن عضو في مجالس إدارة الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع، وصندوق عمان العقاري، والبنك الوطني العماني

-الفاضل/ عماد سالم ناصر السالمي (مستقل)

حاصل على درجة البكالوريوس في الاقتصاد من جامعة السلطان قابوس وهو محلل استثمار بديل معتمد (CAIA). لديه سنوات عديدة من الخبرة في الاستثمارات البديلة، حيث يشرف على محفظة استثمارية متنوعة متعددة الأصول في الأسهم الخاصة. تمتد خبرته عبر العديد من القطاعات، مما يتيح له التعرف على الفرص الاستثمارية ذات الإمكانيات العالية والمساهمة في اتخاذ القرارات الاستراتيجية. طوال مسيرته المهنية، كان له دور فعال في تقييم الفرص الاستثمارية، وإدارة المخاطر، وتحسين أداء المحفظة لتحقيق النمو المستدام. بالإضافة إلى دوره القيادي، يشغل عضوية مجلس إدارة الشركة العمانية الخدمات التمويل (ش.م.ع.ع) بالإضافة إلى عدد من شركات مقفلة.

مع خالص الشكر والتقدير،،

زهو يابينج الرئيس التنفيذي للشركة













## شركة إسمنت عثر الأسميميين Oman Cement Company (s.A.o.g)

P.O. Box 560 Ruwi, Postal Code 112, Muscat, Sultanate of Oman, Tel.: (968) 24437070 Fax: (968) 24437777 C.R. No.: 1/06123/2

E-mail: admin@omancement.com Website: http://www.occ.om Member Arab Union for Cement and Building Materials VATIN: OM110000466X ص.ب: .٥٦، روي الرمز البريدي ۱۱۲ مسقط، سلطنة عمان هاتف : ۷٫۷۶۱ (۹۹۸) فاکس : ۱۳۳۷ (۱۹۹۸) س.ت رقم : ۱۳۳۱ /۱۱ البريد الإلكترونب : admin@omancement.com الموقع على الشبكة : http://www.occ.om عضو الاتحاد العربي عشو الاتحاد العربي









